
Title (en)
Folding case for timepiece

Title (de)
Klappetui für Uhr

Title (fr)
Ecrin pliant pour pièce d'horlogerie

Publication
EP 2947022 A1 20151125 (FR)

Application
EP 14169701 A 20140523

Priority
EP 14169701 A 20140523

Abstract (en)
[origin: CN105083786A] Folding, flat storable box including a foldable inner container, formed by a first longitudinal band closed on itself and forming
a first deformable prism unfoldable between a flat position and a deployed position, and secured to a second transverse band secured, on a base, to
a third longitudinal band deformable between a flat position and a folded position where the third band closed on itself surrounds the inner container
which can be folded over, when the inner container is in a deployed and folded down position, in abutment on the main base, where the base
includes at least one projecting indexing element for holding the inner container in a single particular deployed position of the first prism on the base,
when the inner container is in the position folded over onto the base.

Abstract (fr)
Ecrin pliant (100) stockable à plat comportant un récipient interne pliable (1), formé par une première bande longitudinale refermée sur elle-même
et formant un premier prisme déformable dépliable entre une position à plat et une position déployée, et solidaire d'une deuxième bande (2)
transversale (T) solidaire, au niveau d'un fond (30), d'une troisième bande longitudinale (3) déformable entre une position à plat et une position
pliée où la troisième bande refermée sur elle-même entoure le récipient interne (1) lequel est rabattable, quand le récipient interne (1) est dans
une position déployée et rabattue, en appui sur le fond principal (30). Le fond (30) comporte au moins un élément saillant d'indexage (28, 29)
pour maintenir le récipient interne (1) dans une position particulière unique de déploiement du premier prisme sur le fond (30) quand il est dans sa
position rabattue sur ce fond (30).
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